



Technische Produktinformation

Technical Product Information

**ABT-Stabilisatorensset
Art.-Nr.: 4K00 5022 300**

*ABT-anti-roll-bar set
Order no.: 4K00 5022 300*

Technische Produktinformation für ABT-Stabilisatorset



Audi RS6_4K00 (Avant, NF, MJ 2020)



Lieferumfang:

Menge	Bezeichnung
1	Stabilisator VA
1	Stabilisator HA
1	Produkthinweisblatt
1	Technische Produktinformation, (per Download)
1	Teilegutachten, (per Download)



Wichtige Hinweise: ABT Sportsline empfiehlt, den Einbau des ABT-Stabilisatorset von einer Fachwerkstatt durchführen zu lassen.



Allgemeine Hinweise:

Vorteile der ABT-Stabilisatoren:

- Verringerte Seitenneigung des Fahrzeugs bei Kurvenfahrt oder schnellen Richtungswechseln
- Verbessertes Handling durch Reduzierung der Rollneigung
- Verminderung der Neigung des Fahrzeuges zum Untersteuern
- Unverminderter Federungskomfort bei beidseitiger Einfederung
- Geringere Belastung der kurvenäußeren Räder
- Für Serienfahrwerke mit / ohne ABT-Fahwerkfedern sowie ABT-Gewindefahrwerke geeignet
- Wartungsfreie, aufvulkanisierte Lager

1. Überprüfen Sie die Ware **vor** der Montage auf Unversehrtheit und mit Hilfe der Stückliste auf Vollzähligkeit.
2. Der Aus- und Einbau der ABT-Stabilisatoren erfolgt gemäß der aktuellsten Fassung des Audi/VW-Reparaturleitfadens.
3. Nach Einbau der Stabilisatoren muss die Scheinwerfer- und Achseinstellung geprüft und ggf. nach Herstellervorgaben korrigiert werden.
4. Je nach Ausführung des Fahrzeuges müssen ggf. weitere technische Ausstattungs- und/oder Assistenzsysteme nach Herstellervorgaben geprüft bzw. neu eingestellt/justiert werden.



5. **Rechtlicher Hinweis:** ABT Sportsline haftet nicht für Schäden aller Art, die durch eine unsachgemäße Montage und/oder durch eine unsachgemäße Handhabung des ABT-Stabilisatorsets sowie des mitgelieferten oder empfohlenen Montagematerials entstehen.

Technical Product Information for ABT-anti-roll-bar set



Audi RS6_4K00 (Avant, MY 2020)



Scope of delivery:

Menge	Bezeichnung
1	ABT-anti-roll-bar, front axle
1	ABT-anti-roll-bar, rear axle
1	Product information sheet
1	Technical product information, (via download)
1	Assessment, (via download)



Important notes: ABT Sportsline recommends to have the mounting of the ABT-anti-roll bar set done by a shop which is specialized in car repair.



General Hints:

Advantages of the ABT-anti-roll bars:

- Lowered tilt of the car while driving through turns or at fast directional changes
- Improved handling through reduction of roll tilt
- Reduction of under steering
- Undiminished suspension comfort in case of deflection on both sides at the same time
- Lowered strain of the wheels at the inside of the turn
- Suitable for standard suspension, ABT-suspension springs and ABT-coilovers
- Maintenance-free, cured-on bearings

1. Check if all parts are undamaged and delivery is complete by means of the parts list **before** mounting.
2. Follow the latest version of the Audi / VW workshop manual to mount the ABT-anti roll bar-set
3. After install the ABT-anti roll bar-set, an axle alignment has to take place as well as the adjustment of the head lights.
4. In case of optional equipment, read the manufacturer's instruction and check / collimate the system. Follow the latest version of the Audi / VW workshop manual.



5. **Legal hint:** ABT Sportsline is not liable for damages of all kinds resulting from faulty assembling and/or from mishandling of the ABT anti-roll-bars as well as of the provided or recommended installation material.



ABT Sportsline GmbH
Johann-Abt-Straße 2
87437 Kempten / Allgäu

www.abt-sportsline.de